
       

     

SKOLEBESTYRELSESMØDE HAMMERSHØJ SKOLE 

Mødedato Mandag d. 5. september kl. 17.15 - 19.45  

Mødested Hammershøj Skole 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Lotte Wendelboe 

Rikke Richtendorf 

 

Forældrerepræsentanter 

Poul Michael Brixen 

Heidi Vetter 

Torben Spanggaard Frandsen 

Anja Harbo 

Martin Binderup 

Kenneth Rode-Møller 

Anne Cathrine Kudsk Nielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter:  

Jesper Hoberg 

Dorthe Klitgaard 

Agnes Hahn 

 

Elevrepræsentanter: 

Noah 

Tobias 

 

Afbud 
Poul Brixen, Kenneth Rode-Møller, Heidi Vetter, Lotte Wendelboe, 
Rikke Richtendorf, Noah og Tobias 

Referent Dorthe Klitgaard 

Referat udsendt 
 
 
 

 
Dagsorden  

1. Punkt Meddelelser (10 min.) 17.15 – 17.25 

Ansvarlig  

Sagsfremstilling Orientering om bl.a.: 

• Renovering af c-gang 

• Opdatering af hjemmeside 

• Renovering af skolens kontor 

• Skolemad 

• Elevrådet 

• Etc. 



Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger • Renovering af kontor-gangen. Der er afspærret, da der er asbest 
på ydredelen af klimaskærmen.  

 

• Der foregår pt. opdatering af hjemmesiden. 
 

• Der planlægges renovering af skolens kontor. 
 

• Skolemad starter snart op igen. 
 

• Uge 37  -  emneuge med ”grønne sammen”. Der bliver planlagt 
ture ud af huset.  

Beslutning  

 

2. Punkt SFO  17.25 – 17:45 

Ansvarlig Agnes 

Sagsfremstilling Agnes orienterer om skoleårets start i SFO 

Arbejdsform Orientering og evt. dialog 

Bemærkninger Agnes har orienteret om skoleårets start i sfo og klub. Der er ændret i 
SFO strukturen og eftermiddagens opdeling. Ændringerne kræver tid, 
men det går godt. I SFO er der også opmærksomhed på børnenes 
sprog. 
 
Klasserne har én pædagog, som kender børnene lidt bedre. 
Klassepædagogen har specifikke opgaver. Forældrene er oplyst om 
hvilken pædagog, der er deres barns klassepædagog, samt hvilke 
opgaver klassepædagogen har.  
 
På den nye månedsplan er der planlagt klassedage – hvor klassen og 
klassepædagogen laver aktiviteter sammen.  
 
Derudover er der gang i nye initiativer, som der vil komme nyt om 
senere.  
 
Team-Hammershøj kører uforandret 

Beslutning Det undersøges, om der kan ske betaling af eftermiddagsmad og 
kreative materialer på anden måde end det foregår pt. 
 

 

3. Punkt SB-medlem ønsker at udtræde. 5 minutter. 17.45 – 17.55 

Ansvarlig Torben/Jesper 

Sagsfremstilling Forældrevalgt skolebestyrelsesmedlem Kenneth Rode-Møller ønsker 
med øjebliklig virkning at udtræde af skolens bestyrelse. Den ledige 
plads i skolebestyrelsen tilbydes suppleant Karina Leth. 
 
Under dette punkt justeres der i fordelingen af kontaktklasser afhængig 
af om det giver mening at Karina overtager Kenneths kontaktopgaver.   



 

4. Punkt Ordinær regnskabsopfølgning 15. minutter 17.55 – 18.10
  

Ansvarlig Dorthe/Jesper 

Sagsfremstilling Overblik over skolens samlede økonomi. 
  
 

Arbejdsform Information 

Bemærkninger Dorthe og Jesper har orienteret om skolens opdateret budget pr. 5. 
september 2022. 

Beslutning  

 
 
Kl. 18.10 – 18.30 Skolen er vært for at der serveres lidt mad.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Arbejdsform Information og beslutning 

Bemærkninger  

Beslutning Karina er 1. suppleant og indtræder derfor i bestyrelsen.  
Fordeling af bestyrelsesmedlemmer på klasserne er følgende: 

0. klasse Martin 
1. Klasse Heidi 
2. klasse Karina 
3. klasse Poul 
4. klasse Anne Cathrine 
5. klasse Heidi 
6. klasse Anja / Torben 
7. klasse Torben 
8. klasse Anja 
9. klasse Torben 
 

 
 

5. Punkt Planlægning af årets arbejde i skolebestyrelsen (45 min) 18.30 – 
19.15 



 

6. Punkt Skolestruktur (10. min) 19.15 – 19.25 

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling Status og seneste nyt. 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger Høringsperioden er nu overstået, og der bliver ikke flere høringer. B&U 
– udvalget og forvaltningen laver nu sammen et udkast til hvordan 
forpligtende skolefællesskaber kan sammensættes.  
Netværket for skolebestyrelsesformænd håber stadig, at de får 
mulighed for at give deres mening til kende.  
Tildelingsmodellen er også til vurdering på forvaltningen – og der bliver 
på nuværende tidspunkt beregnet, hvordan en ny tildeling kan være 
optimal. 

Beslutning   

 
 
 
 
 

Ansvarlig Torben/Jesper 

Sagsfremstilling Ud over skolebestyrelsens ”faste” arbejde jf. årshjulet, ønsker vi at 
drøfte og beslutte hvilke emner, principper, retningslinjer, mv. 
skolebestyrelsen vil arbejde med i indeværende skoleår. Der kan fx 
være tale om at udarbejde helt nye principper eller revidere 
nuværende. Sidste efterår var skolebestyrelsen i gang med det 
indledende arbejde til noget der skulle blive til et sæt ”ordensregler” for 
skolen. Punktet indeholder også en drøftelse af hvorvidt bestyrelsen 
ønsker at tage dette op igen.  

Arbejdsform Drøftelse og beslutning. 

Bemærkninger Skolens principper kan ses på skolens hjemmeside. Årshjulet er 
vedhæftet som bilag til denne dagsorden.  

Beslutning Det er drøftet, hvorvidt skolen skal have ordensregler. Arbejdet blev 
påbegyndt sidste efterår. Det er aftalt, at ledelsen tager en drøftelse 
med medarbejderne om, hvorvidt det er påkrævet med et nyt princip.  
 
På næste møde, bliver alle principperne vurderet, og det kan besluttes, 
at nogle skal revideres.  
Det overvejes, at der laves en ”velkomstfolder” til nye elever. 



 

8. Punkt Punkter der venter (I prioriteret rækkefølge) (5. min)  

Ansvarlig Alle 

Sagsfremstilling - Elevrådets arbejde gennem kommende skoleår. 

Arbejdsform  

Bemærkninger  

Beslutning  

 

9. Punkt Evt.  

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling  

Arbejdsform Kort orientering. 

Bemærkninger  

Beslutning  

 
 
 

7. Punkt Hvad rør sig?. 19.25 – 19.40 (15. min)  

Ansvarlig Alle: 
 

Sagsfremstilling Punktet ”Hvad rør sig” er et fast punkt på dagsordenen. Formålet med 
punktet er at sikre ”et rum” for, at alle bestyrelsesmedlemmer kan 
sætte ord på de signaler og input, de siden sidst har opfanget ift. 
skolen.  
 
Punktet er ikke et diskussionspunkt men en mulighed for: 
 

- At skoleledelsen kan besvare konkrete spørgsmål, og få hjælp 
til at styrke ledelsens eksterne kommunikation om konkrete 
forhold. 

- At bestyrelsen kan beslutte at dagsordensætte et aktuelt og 
relevant tema på et kommende bestyrelsesmøde. 

Arbejdsform Drøftelse 

Bemærkninger Blandt forældre er tilkendegivelserne positive, både i forhold til 
skole og sfo.  
Bestyrelsen har fået spørgsmål ang. størrelser på gaver til 
fødselsdage. Det er bestyrelsens holdning, at hvis der skal være 
beløbsgrænser – må det være forældrene / forældrerådene i de 
enkelte klasser, som beslutter det.  
Der har været spørgsmål omkring prioritering af lærerkræfter ifm. 
lejrskole i 0 – 5 klasse. På Hammershøj skole prioriteres lejrskole 
fra 6 – 9 klasse med lærer som overnatter. Der er ikke kutyme for, 
at der er lejrskole fra 0 – 5 klasse, derfor indgår disse ikke i 
skolens planlægning. 
  

Beslutning  



M.v.h. 
 
Jesper Hoberg 
 


